
Grote energieprojecten bij Voorne-Putten 

2 juni 2023 

Voorne-Putten - Grote energieprojecten komen de komende jaren rakelings langs en over Voorne-

Putten. Wie zorgen daarover heeft, kan die nu uiten.  

Voorne-Putten ligt tussen de (toekomstige) windparken op zee en de haven van Rotterdam en ook de 

industriegebieden meer landinwaarts. Het eiland krijgt daarom te maken met landelijke projecten voor 

het vernieuwen van het energiesysteem. Voor Voorne aan Zee en Nissewaard zijn twee projecten van 

belang: Delta Rhine Corridor en Net op zee Nederwiek 3. 

Delta Rhine Corridor gaat over ondergrondse buisleidingen en gelijkstroomverbindingen tussen 

Rotterdam, Geleen en Duitsland. Het Rotterdam havengebied wordt op verschillende plaatsen 

ontsloten. Het gaat om de aanleg van zes buisleidingen voor het transport van waterstof, aardgas, 

CO2, ammoniak, lpg, propeen en meerdere ondergrondse gelijkstroomverbindingen. Reageren op de 

plannen kan tot en met donderdag 6 juli.  

Het ministerie van Economische Zaken en Klimaat (EZK) en TenneT willen met Net op zee - 

Nederwiek 3 een ondergrondse hoogspanningsverbinding realiseren van het windenergiegebied 

Nederwiek in de Noordzee naar de gemeente Geertruidenberg of Moerdijk. De ondergrondse 

hoogspanningsverbinding moet de windenergie, die in de toekomst op zee wordt opgewekt, naar land 

transporteren. Tot en met 13 juli kan een zienswijze worden ingediend. 

Dinsdag 13 juni houdt het ministerie van EZK van 19.00 tot 21.00 uur een inloopbijeenkomst in ’t 

Dijckhuis in Vierpolders. Inwoners kunnen dan meer te weten komen over de energieprojecten. Ze 

kunnen vragen stellen en hun zorgen uiten. De gemeente Voorne aan Zee bekijkt wat de belangen en 

de mogelijke gevolgen zijn. ‘Deze brengen we onder de aandacht van EZK en betrokken 

netwerkbedrijven tijdens gesprekken en door te reageren op (formele) stukken.’  

 

Mogelijk tijdelijk les bij boerderij 

2 juni 2023 

Brielle - Basisschoolleerlingen krijgen mogelijk volgend schooljaar tijdelijk les bij een boerderij in 

Zwartewaal. De gemeente Voorne aan Zee onderzoekt deze optie. 

De nieuwe basisschool De Verwondering Voorne opent aankomend schooljaar. De voorbereidingen 

voor huisvesting het sportcomplex Geuzenpark bij Brielle zijn in volle gang, maar de school staat er 

niet op tijd. Daarom bekijkt de gemeente ‘overbruggingslocaties’.  

Momenteel zijn er drie opties in beeld, zo laat het dagelijks bestuur van de kustgemeente in een 

schrijven aan de gemeenteraad weten. Een van de opties is de Brielse Boer aan de Maasdijk in 

Zwartewaal. Deze locatie kan geschikt worden gemaakt door tijdelijke standbouw.  

Een andere mogelijkheid is het gebruikmaken van de overcapaciteit in bestaande schoolgebouwen. 

Of het benutten van een leegstaande school op de Plataanlaan in Hellevoetsluis. In dat laatste geval 

worden de leerlingen per bus vanaf de carpoolplaats in Brielle naar school vervoerd.  

De overbruggingslocatie hangt af van het aantal leerlingen en het aantal groepen van De 

Verwondering Voorne. ‘Er wordt nu uitgegaan van de start van de school met 120 tot 130 leerlingen 

en vijf groepen,’ aldus B en W. 



Bedevaartseizoen is begonnen 

2 juni 2023 

Brielle - Het bedevaartseizoen in Brielle is afgelopen zaterdag geopend. Ontdek deze zomer de 

bijzondere geschiedenis van de Bedevaartkerk. 

Dinsdagmiddag is de kerk dit seizoen voor het eerst open voor bezoekers. De buitenruimte is de 

afgelopen maanden flink opgeknapt. Zieke kastanjebomen zijn, bijna allemaal, verdwenen. Aan de 

buitenzijde van de kerk zijn ze vervangen door negentien populieren. Het aantal van negentien bomen 

staat voor het aantal martelaren. In de binnentuin zijn lindes geplaatst, die meer licht doorlaten dan de 

kastanjes die er stonden. 

Vorig jaar was het 450 jaar geleden dat Den Briel werd ingenomen door de Watergeuzen. Dat 

gebeurde op 1 april 1572. Later dat jaar zijn negentien katholieke geestelijken uit Gorcum door de 

Watergeuzen gevangen genomen. De negentien martelaren werden opgehangen aan de balken van 

de turfschuur in Rugge. Hun sterfplek is nu een bedevaartsoord. De jaarlijkse nationale bedevaart is 

zaterdag 8 juli.   

De Bedevaartkerk is tot en met donderdag 31 augustus van dinsdag tot en met zondag van 13.00 tot 

16.30 uur open. Er zijn gidsen aanwezig. Toegang is vrij.  

 

Wereldrecordpoging yoga 

2 juni 2023 

Rockanje - Aan de Tweede Slag van Rockanje was vrijdagavond een wereldrecordpoging Yoga at the 

Beach. Het huidige wereldrecord staat op 139 deelnemers. Op deze prachtige zomeravond in 

Rockanje werd geen wereldrecord verbroken. Toch beleefden 83 mensen onder begeleiding van 

professionele yoga-instructeurs een heerlijke uur yoga op het strand.  

De Ladies’ Circle 40 Voorne organiseerde de wereldrecordpoging. Het doel is om hiervan een jaarlijks 

terugkerend evenement te maken. De opbrengst gaat naar Stichting Maas, die zich inzet voor de strijd 

tegen kinderkanker. 

 

Classic Races Rockanje 

3 juni 2023 

Rockanje - Rockanje had zaterdag weer het grootste classic event van het land. De historische 

motoren scheurden over het stratencircuit. De tweehonderd deelnemers komen overal vandaan.  

De 22ste editie van de Rockanje Classic Races is tevens een zonovergoten editie. ’s Ochtends zijn er 

trainingen en in de middag demo’s en races. Dennis en zoon Wessel (21) uit Rockanje staan al voor 

de officiële start te kijken bij de Tweede Slag. Ze zijn trouwe bezoekers van de motorraces. ‘Het is de 

unieke sfeer. Het zijn allemaal liefhebbers van oude racemotoren. Dat op een origineel stratencircuit,’ 

vertelt Dennis.  

De Rockanjenaar vindt het vooral ook leuk dat er aardig wat motorrijders uit de omgeving meedoen. 

’We zijn supporter van Kees Doelman uit Tinte. We kennen hem.’ Zelf rijden Dennis en Wessel geen 

motor. Het is Wessels droom om ooit aan de Rockanje Races mee te doen. ‘Helaas is het een dure 

bezigheid. Dat is waarschijnlijk ook de reden waarom je weinig jongelui ziet.’ 



Het is de piepjonge Bobby  (8) die vervolgens de show steelt. Samen met vader Paul Spierings, 

deelnemer van de Dakar Rally, rijdt hij rond twaalven op een elektrische motor de openingsronde. Het 

gezin Spierings is vanuit het Brabantse Sint-Michielsgestel voor de Rockanje Classic Races naar de 

badplaats afgereisd.  

De Rockanje Classic Races zijn uniek. Hetzelfde parcours werd ook in de jaren 50 tot 70 gebruikt voor 

competitieraces. De parkeerplaats aan de Tweede Slag is dit weekend omgetoverd tot 

rennerskwartier. Hier kun je de motoren bewonderen en gesprekken voeren met de rijders.  

Peter Nieuwdorp uit het Noord-Hollandse Koedijk zit rustig bij zijn Ducati uit 1970. Hij stapt straks op 

zijn historische motor. Deze motor heeft hij zelf opgeknapt. ‘Zo’n 35 jaar lag deze Ducati ergens in 

onderdelen in een schuurtje. Ik rijd er nu drie jaar mee, maar zelf rijd ik al veel langer.’ Nieuwdorp 

bivakkeert dit weekend in zijn caravan op het rennerskwartier. ‘Het is goed vertoeven hier. Het weer zit 

mee. Wat wil je nog meer?’ 

Iets verderop zitten nog twee mannen uit het noorden van het land. Rijder Ruud Ehrensperger en 

bakkenist Dennis Kaaij zijn vrijdagmiddag vanuit Schagen met een meer dan vijftig jaar oude zijspan 

in Rockanje gearriveerd. De twee vrienden vinden de Rockanje Classic Races bovenal een gezellig 

evenement. ‘Er is veel publiek. Vrijdagavond heb je het defilé in het dorp,’ zegt Ruud. Dennis: ‘Je ziet 

ondanks de snelheid het publiek zeker staan.’ 

Het stratencircuit tussen de Eerste en de Tweede Slag heeft volgens Ruud en Dennis verschillende 

elementen: van flauwe tot haakse bochten. ‘Zonder bakkenist rijd ik hier niet rond,’ legt Ruud uit. ‘Er 

komt geen andere bakkenist dan Dennis. We zijn helemaal op elkaar ingespeeld,’ zegt hij daarna 

stellig. De zijspannen blijven ook favoriet bij organisator Aad Eijs. ‘Het blijft een spektakel om te zien.’ 

De Rockanje Classic Races zijn aan het begin van de middag stilgelegd. Iemand in het 

rennerskwartier was onwel geworden. De hulpdiensten waren snel ter plaatse. Rond tweeën konden 

de races worden hervat. Verder is alles goed verlopen, meldt Eijs. Het programma is iets ingekort, 

zodat de 22ste editie van de Rockanje Classic Races niet uitliep.    

 

Portret prins Maurits 

5 juni 2023 

Brielle - Het Historisch Museum Den Briel krijgt een uniek portret van prins Maurits (1567-1625) uit 

1607 in bruikleen. Vrijdag onthult Jan Anthonie Bruijn, voorzitter van de Eerste Kamer, het werk van 

Michiel Janszn van Mierevelt (1566-1641).  

Het portret hangt normaliter in het gebouw waar de Eerste Kamer der Staten-Generaal zetelt. Het 

Binnenhof in Den Haag wordt nu verbouwd. Museumdirecteur Marijke Holtrop is blij dat het schilderij 

naar Brielle komt. Prins Maurits, zoon van Willem de Zwijger, was als legerleider een van de 

hoofdrolspelers van de Tachtigjarige Oorlog. Holtrop: ‘Het portret heeft een grote toegevoegde waarde 

voor de vertelling over de Tachtigjarige Oorlog.’ 

 

 

 

 



Minimuseum motoren 

5 juni 2023 

Rockanje - Voor de vaste bezoekers van de Rockanje Classic Races hoort het erbij: een bezoek aan 

het minimuseum van Henk Meijvogel. Het is dan ook de drukste museumdag van het jaar. De 75-

jarige Rockanjenaar laat anderen maar al te graag zijn collectie historische motorfietsen zien.  

Aan de ingang van zijn woning aan de Waaldrift staat een ouderwetse ANWB-bewegwijzering. Het 

bordje wijst de bezoeker verder het erf op: Ook liefhebber van motoren? Kom gewoon eens kijken. 

Wie doorloopt komt uit bij een schuur, dat een waar museum blijkt te zijn. Hier staat het leeuwendeel 

van Henks 29 historische motorfietsen.  

Een deel van zijn collectie heeft Henk eigenhandig gerestaureerd en glimt je tegemoet. Blikvanger is 

de niet-gerestaureerde Motobécane uit 1950. ‘Deze motor stond in een schuur bij Deventer. De 

kippenstront zit er nog op.’ Daarnaast staat een uniek exemplaar: een TWN Contessa scooter. ‘Deze 

zijn maar anderhalf jaar gemaakt,’ weet Henk. Ook deze is nog in oude staat. ‘Engelsen die hier op 

bezoek waren noemden deze scooter zelfs goddelijk.’  

Henk woont aan het stratencircuit van de Rockanje Classic Races. Zaterdag kwamen er een paar 

honderd mensen een kijkje nemen. ‘We maken er dan echt een feestje van,’ vertelt hij enthousiast. 

Het hele jaar door is het minimuseum verder te bezoeken. Bezoekers zijn welkom op afspraak. Veel 

motorclubs hebben de Waaldrift in Rockanje inmiddels bezocht. Geïnteresseerden mogen ook zonder 

afspraak binnenstappen als Henk thuis is. ‘Waar ik van geniet, moeten anderen ook van kunnen 

genieten,’ vertelt hij. ‘Er zijn er natuurlijk meer met een collectie historische motorfietsen. Ik heb niets 

met mensen die dat voor zichzelf houden.’ 

De Rockanjenaar wijst naar een Honda Pan-European in de werkplaats. ‘Die rijdt zuinig, lekker en 

doet het altijd,’ zegt Henk. Wat wil een motorliefhebber als hij dan nog meer? Zijn favoriete merk blijkt 

echter de Moto Guzzi te zijn. ‘Hij stopt op de meest gekke moment, maar heeft karakter.’ De Moto 

Guzzi vormt dan ook het leeuwendeel van Henks collectie.  

Henk is lid van de Moto Guzzi Club Nederland. Elke vijf jaar gaat hij daarmee naar de bakermat van 

het Italiaanse merk in Mandello del Lario. In de tuin staat een andere ANWB-bewegwijzering. Een 

bordje wijst in de richting van Mandello. ‘Hiervandaan is het nog 1081 kilometer. Ik ga altijd op de 

motor.’ 

Henk behaalde op zijn achttiende zijn motorrijbewijs. Eigenlijk reed hij al op zijn zestiende motor, maar 

dat mocht niet meer toen zijn vader erachter kwam. Zijn eerste motor was een Harley. ‘Helaas heb ik 

die niet meer. Nu zijn ze veel te duur om aan te schaffen,’ vertelt Henk.  

De verzameling groeide in de loop der jaren gestaag, maar nam pas grotere vormen aan toen hij zo’n 

twintig jaar geleden aan de Waaldrift ging wonen en ruimte in de schuren kreeg. ‘Ik ben nu eenmaal 

goed in kopen en slecht in verkopen,’ zegt hij met de nodige zelfspot. De motorattributen uit vervlogen 

tijden maken het minimuseum compleet. 

Voor wie minder met historische motorfietsen heeft, is de tuin met allerlei gekkigheden alleen al een 

bezoek waard. Zo staat voor de werkplaats een oude dieselpomp. Henk kan er urenlang ‘tanken’ 

zonder maar een cent te hoeven betalen. Bij de ingang staat een stoplicht dat op groen, oranje en 

rood springt. ‘Dit is het enige werkende stoplicht in Oostvoorne en Rockanje,’ zegt Henk. Hij loopt 



vervolgens naar de voortuin. ‘Dit is de uitlaatplaats,’ vertelt Henk met een knipoog. Wie hondendrollen 

verwacht komt bedrogen uit. Op de grond liggen uitlaatpijpen.  

 

Boek museumcollectie 

6 juni 2023 

Brielle - Vrijdag verschijnt een boek over het Historisch Museum Den Briel. Wethouder Janneke 

Postma reikt die middag het eerste exemplaar uit Jan Anthonie Bruijn, voorzitter van de Eerste Kamer. 

De publicatie Honderd Jaar verzamelen 1912-2012. Tien Jaar Later 2022 gaat over de geschiedenis 

van het museum aan de Markt in Brielle. De bijzonderste objecten uit de collectie staan hierin vermeld. 

Het boek is geschreven door museumdirecteur Marijke Holtrop. 

De publicatie is een vernieuwde versie van het boek dat in 2012 onder de bijna gelijknamige titel 

verscheen. Toen ontving koningin Beatrix het eerste exemplaar.  

 

Streep door grote renovatie 

7 juni 2023 

Brielle - De gemeente Voorne aan Zee zet een streep door de grote renovatie van de Dukdalf in 

Brielle. Het sportcomplex krijgt in plaats daarvan een oplapbeurt.  

Het dak van de vijftig jaar oude sporthal voldoet niet meer aan de brandveiligheidseisen. De herrie en 

de brandveiligheid worden nu samen aangepakt. Dit gebeurt door het inpakken van het dak met een 

akoestisch gespannen plafondbekleding. Daarmee moet het sportcomplex nog tien jaar vooruit 

kunnen. De brandweer (VRR) gaat onder die voorwaarde akkoord.  

Scholen en verenigingen maken gebruik van de Dukdalf. De ‘oplapbeurt’ gebeurt dit jaar en zal niet al 

te lang duren, zegt wethouder Daan van Orselen (PvaZ). ‘Het gebouw gaat hooguit enkele dagen 

dicht.’ 

Vorig jaar heeft de gemeenteraad van Brielle nog ingestemd met een grote renovatie van de Dukdalf. 

Het verwachte kostenplaatje: ruim 2,6 miljoen euro. Daarmee moest het sportcomplex nog twintig jaar 

kunnen bestaan. Later dat jaar bleek dat daar door aanvullende werkzaamheden en stijgende kosten 

nog eens ruim 7 ton aan kosten bovenop zou komen.  

De kosten van de ‘oplapbeurt’ zijn daarentegen 3,3 ton. ‘Voor de komende tien jaar is aanpak van 

akoestiek en brandveiligheid voldoende,’ stelt B en W. De aanpak kon de goedkeuring krijgen vanuit 

de gemeenteraad, die daar op donderdag 22 juni een besluit over neemt. ‘Het werd een enorme 

investering om de levensduur van de Dukdalf met twintig jaar te verlengen,’ aldus Margriet den Brok. 

Ze is blij dat de verdere toekomst van de Dukdalf nog onder de loep wordt genomen.  

Binnenkort start een onderzoek naar alle 23 accommodaties in de gemeente Voorne aan Zee. Over 

tien jaar is het ‘einde levensduur’ van het zwembad van de Dukdalf. In het onderzoek komen ook een 

nieuw zwembad met een sporthal of een totale renovatie daarvan aan de orde. 

 

 

 

 



PvdA wil aansluiting bij SUN 

7 juni 

Voorne aan Zee - De PvdA wil dat de gemeente Voorne aan Zee zich aansluit bij Stichting Urgente 

Noden (SUN). Mensen met urgente financiële problemen worden door deze organisatie geholpen. 

SUN is een landelijk netwerk van noodhulpbureaus. Hulp- en dienstverleners kunnen voor hun 

cliënten bij een noodhulpbureau noodhulp aanvragen als er geen andere voorzieningen (meer) zijn. 

Te denken valt aan geld voor de inrichting van een woning, tandartskosten of de kosten van een OV-

chipkaart.  

Buurgemeente Nissewaard is aangesloten bij SUN. Desgewenst kan het noodhulpbureau binnen 24 

uur een inwoner in financiële nood helpen. 

 

Hofwei bruist 

7 juni 2023 

Oostvoorne - Oostvoorne heeft zaterdag weer tal van activiteiten op de Hofwei. Jacoba van Beieren 

treedt die dag op als gastvrouw van het BuytenLust Festival. 

Het historische personage (1401-1436) maakt haar opwachting op de Hofwei, waar ze ooit ook echt 

rondliep. Ze wordt vergezeld door echtgenoot Frank van Borssele. Jacoba geeft in een proclamatie 

vanuit het verleden haar visie op het hedendaagse leven in Oostvoorne.  

Het BuytenLust Festival begint om 11.00 uur met de zomermarkt. Vanuit het hele land komen zo’n 

vijftien foodtrucks naar de Hofwei. Er lopen straatartiesten rond, zoals de zonnestralensteltlopers en 

een Italiaanse goochelaar. Voor kinderen is er een draaimolen, clown en een knutselhoek. Er zijn 

overdag optredens van zangers Jennifer Terwel en gitarist Kyle Janssen. ’s Avond is er een optreden 

van de band Brood op de Plank. 

Rondom het festivalterrein staan oldtimers. Hun chauffeurs doen ‘s middags behendigheidsproeven. 

Jacoba van Beieren reikt de prijs uit voor meest behendige chauffeur. Ook zijn er hypermoderne 

vervoersmiddelen te bewonderen, die onder andere rijden op waterstof. Wie wil racen als Max 

Verstappen, kan in de Formule 1-racesimulatoren stappen. 

 

Kassen weg 

7 juni 2023 

Oostvoorne - Kassen aan de Valweg/Molenweg in Oostvoorne worden gesloopt. De gemeente Voorne 

aan Zee gaat plannen maken voor deze gronden. 

De locatie dicht bij het dorp is al langer in het vizier is voor woningbouw. Met de sloop van de kassen 

kan de gemeente starten met de ontwikkelingen van een nieuwe buurt. Ook is de Valweg/Molenweg 

genoemd als locatie voor een Integraal Kind Centrum (IKC).  

De voormalige gemeente Westvoorne was sinds 2005 eigenaar van de kassen. Met de verkopers is 

afgesproken dat ze die konden blijven gebruiken. Inmiddels zijn ze daarmee gestopt. Woensdag 14 juni 

bespreekt de politiek het voorstel. 

 

 



Inzamelingsactie Colin  

7 juni 2023 

 Hellevoetsluis - Op zijn twintigste brak Colin de Melker (37) uit Hellevoetsluis zijn nek en liep hij een 

dwarslaesie op. Hij zou nu niets liever willen dan een huis kopen waar hij samen met zijn broer kan 

wonen. 

Zeventien jaar geleden stond zijn leven op het punt te beginnen. Hij voetbalde op een vrij hoog niveau 

en hij was bijna afgestudeerd en had een eigen bedrijfje. Toen kwam de dag, die dag in Rockanje. ‘Op 

3 juli 2006 rende ik op het strand het water in. Ik dacht dat ik wel naar voren kon duiken, maar ik kwam 

terecht op een zandbank in het water en brak mijn nek.’ Colin werd naar het ziekenhuis gebracht en 

kwam pas anderhalf jaar later weer terug.  

Zijn moeder was zijn grote steun en toeverlaat in die tijd. ‘Het enige wat ik zeker wist is wat zij altijd 

tegen mij zei: wat er ook gebeurt, je komt thuis wonen en we blijven samen zolang als dat nodig is.’  

Dat is gebeurd tot maart dit jaar. Toen is ze overleden. Zijn broer verzekerde Colin en zijn moeder dat 

hij bij Colin zou blijven wonen totdat er een oplossing is. Colin: ‘Ik vond het moedig van hem en ik was 

trots. Net als mijn moeder.’ 

Nadat Colins moeder is overleden hebben zijn broertje en hij veel gesprekken over de toekomst 

gevoerd. ‘De conclusie was elke keer wel dat we eigenlijk uiteindelijk allebei onze eigen plek willen. 

Waar hij kan zijn wie hij is, en ik ook,’ aldus Colin.  

De broers kwamen tot de conclusie dat het nooit zou lukken om samen een huis te kopen. Hij is nu 

een inzamelingsactie gestart met als streefbedrag 35.000 euro. Ik vind het heel moeilijk, zegt Colin. 

‘Maar de enige oplossing die ik op dit moment zie is een inzamelingsactie om een investeringsfonds te 

beginnen. Waardoor ik wat geld kan verdienen om uiteindelijk bij een hypotheek te voegen.’ 

 

Herdenkingsprieel Brielle 

9 juni 2023 

 Brielle - Catharina, thuis op Voorne is haar in 2021 overleden medewerkster Monica van Hulst niet 

vergeten. Dinsdag wordt een herdenkingsprieel in Brielle geopend. 

Monica was twintig jaar werkzaam bij Catharina. Zij en haar man Anton zijn op 21 april 2021 overleden 

op een boot in het Friese Bolsward. Het herdenkingsprieel voor het echtpaar komt bij het Catharina 

Gasthuis aan het Slagveld. 

Dinsdag is om 16.30 uur ook de opening van een beleeftuin bij het Catharina Gasthuis. Deze tuin is 

helemaal afgestemd op mensen met dementie. Uitgangspunt in de nieuwe tuin van het gasthuis zijn 

de zintuigen: het zien, horen, ruiken en voelen van verschillende dingen stimuleren of ontspannen 

mensen met dementie. Verschillende paadjes bieden de mogelijkheid om rond te lopen en bieden 

steeds een nieuwe beleving ook tijdens de verschillende seizoenen. De beleeftuin draagt bij aan de 

kwaliteit van leven van mensen met dementie, aldus Catharina, thuis op Voorne. ‘Buiten zijn en 

bewegen is heel belangrijk voor ouderen ook in hun laatste levensfase.’ 

De beleeftuin is mogelijk gemaakt door een legaat van het Wethouder Kester-De Kievitfonds. Henny 

Kester- de Kievit was jarenlang wethouder in Brielle en overleed op 14 november 2019 op 91-jarige 

leeftijd.  



 

Theaterseizoen 2023-2024 

9 juni 2023 

Voorne aan Zee - Hij staat op donderdag 5 oktober op het podium in Brielle. Wie nog kaarten voor 

cabaretier Richard Groenendijk wil, heeft pech. Zijn voorstelling Voor iedereen beter was binnen drie 

minuten uitverkocht. ‘Zo snel waren we nog nooit uitverkocht,’ vertelt theaterdirectrice Cynthia Dekker 

(BREStheater).  

Niet alleen de naam van de van Goeree-Overflakkee afkomstige Groenendijk was al bekend. Ook was 

wereldkundig gemaakt dat cabaretier Micha Wertheim (dinsdag 17 oktober) en de bekende band Van 

Dik Hout (vrijdag 24 november) in Brielle te zien zullen zijn. ‘Artiesten maken soms zelf al hun schema 

bekend. Ze vinden het fijn als wij dat ook doen,’ verklaart Cynthia. 

Vrijdagavond maken het BREStheater in Brielle en Theater Twee Hondjes in Hellevoetsluis bekend 

wie er het theaterseizoen 2023-2024 nog meer komen. Dat doen ze met een exclusief voorproefje van 

artiesten voor hun ‘Vrienden van’ in beide theaters met zo’n tweehonderd zitplaatsen. ‘Na corona 

moest het even op gang komen. Mensen hebben duidelijk weer zin in theater,’ zegt Cynthia, bij wie 

Marja van Katendrecht de avond presenteerde. ‘De avond was bij ons al weken geleden uitverkocht. 

We hadden zelfs een wachtlijst van honderd mensen voor de seizoensprestatie. Dat is nog nooit 

gebeurd,’ vervolgt theaterdirectrice Corinne van Lelieveld (Theater Twee Hondjes).  

De Nationale Opera & Ballet trapt op zaterdag 9 september het theaterseizoen in Brielle af met de 

voorstelling Hup Herman! voor kinderen vanaf drie jaar. Daarna is het de beurt aan Julie Huard met 

Let’s Go Paris. ‘Vorig jaar was zij te bewonderen tijdens de kunstmarkt in Brielle. We zijn ontzettend 

blij dat ze hier op vrijdag 22 september in het BREStheater staat,’ aldus Cynthia.  

Een dag na Huard treedt Muza Valiaddinzade op. Een bijzondere pianiste: zij is gevlucht voor de 

oorlog in Oekraïne. Woensdag 27 september geven Lebbis & Janssen een try-out van hun 

oudejaarsconference: Subliem. Op vrijdag 29 september herleeft de muziek van Ramses Shaffy met 

een optreden van Charl Delemarre. Zo gevarieerd als de eerste maand is, zo gevarieerd is ook het 

vervolg van het theaterseizoen 2023-2024, dat op woensdag 29 mei met stand-up comedian en 

cabaretier René van Meurs eindigt. Cynthia: ‘Ja we hebben echt voor elk wat wils.’  

Een rijtje bekende namen dat dit theaterseizoen naar Brielle komt: cabaretier Javier Guzman 

(donderdag 30 november), historicus Maarten van Rossen (vrijdag 1 december), komiek en zangeres 

Marja van Katendrecht (zaterdag 9 december), cabaretier Hans Dorrestijn (vrijdag 19 januari), gitarist 

Mart Hillen (zaterdag 27 januari), goochelaar en komiek Steven Kazan (zondag 11 februari), harpiste 

Lavinia Meijer (zondag 17 maart), wetenschapsjournalist Diederik Jeekel (vrijdag 22 maart) en 

cabaretier Martijn Koning (woensdag 24 april). Cynthia tipt nog een belofte die hier wellicht vroeg of 

laat aan wordt toegevoegd: Blauwe Vinkjes. ‘Een jong duo dat erg goed is in typetjes. Op vrijdag 22 

december staan ze hier.’ 

De laatste keer kon ze door ziekte niet komen, maar cabaretière Lenette van Dongen opent op 

woensdag 27 september het Hellevoetse theaterseizoen met Dat doet ze anders nooit. Daarna komen 

op zaterdag 30 september Eric Reddet & Ad Knippels met Pavarotti meets Alberti.  



Ze waren er al vaker en het duo Vuile Huichelaar komt weer naar Hellevoetsluis. Dit keer op zaterdag 

4 november met de Foute Liedjes Parade. Van de bekende cabaretiers komen Sjaak Bral (woensdag 

29 november), Martijn Koning (vrijdag 8 december) nog in 2023 naar Hellevoetsluis.  

Corinne heeft nog een tip voor in de kerstvakantie: Plan D met de familievoorstelling Buurmans 

Keukenparade. Hier leer je alle keukens en eetgewoontes van de wereld. Verwacht op een toneel en 

enorme stoofpot vol verschillende geuren, kleuren en smaken. 

In het nieuwe jaar is er op zondag 21 januari een comedyshow. Soy Kroon (27) en Johnny Kraaijkamp 

(69) staan op het podium met Papadag bestaat niet. Door het grote leeftijdsverschil lijkt dit een 

vreemde samenwerking, maar zo zien de mannen het zelf helemaal niet. Vrijdag 16 februari komt er 

een oude bekende naar Hellevoetsluis: cabaretière Karin Bloemen. ‘Karin houdt van Hellevoetsluis en 

wij houden van haar,’ stelt Corinne. Voor wie van een wat serieuzer stuk houdt kan een dag later 

komen kijken naar Sonny Boy van Solo Stories. Een theatervoorstelling die gebaseerd is op het 

bekende boek van Annejet van der Zijl.  

Muzikale optredens in allerlei genres zijn er genoeg in het theaterseizoen 2023-2024, dat loopt tot en 

met zaterdag 11 mei. De rockliefhebbers opgelet: haar gestalte mag petit zijn, maar zodra 

zangsensatie Dilana Smith in de huid kruipt van rocklegendes als Tina Turner, de zusjes Wilson van 

Heart, Janis Joplin, Cyndi Lauper en Blondie, is ze ‘larger than life’. ‘Dilana komt op zaterdag 24 

februari,’ vertelt Corinne. Ze is ook blij dat Kiki Schippers met band komt. ‘Zij kan prachtig zingen.’  

 

Voorne aan Zee Festival 

12 juni 2023 

Hellevoetsluis - Vrijdagavond barst het feest aan het Haringvliet in Hellevoetsluis los. Dan begint de 

eerste editie van het tweedaagse Voorne aan Zee Festival. De laatste kaarten worden nu verkocht.  

Maandag is de opbouw op het Zuidfront van het festival begonnen. ‘We gaan Voorne aan Zee een tof 

festival bezorgen,’ vertelt organisator Dyron Bijl enthousiast. Zaterdag en zondag kunnen tweeduizend 

mensen naar binnen. Maandag was 92 procent van de, in totaal dus vierduizend, kaarten verkocht. 

Bijl mikt op een uitverkocht festival. ‘We krijgen zulke gave reacties. Het wordt bovendien dit weekend 

ideaal festivalweer met een verwachte temperatuur van 23 graden.’ 

DJ Joeri uit Spijkenisse opent vrijdagavond om 19.00 uur het tweedaagse festijn. Daarna gaat The 

Chicago Funk om 20.30 uur een uur lang knallen met een tribute aan Earth, Wind & Fire. Een van de 

bekendste tribute bands van het land neemt de bezoekers van het eerste Voorne aan Zee Festival 

mee naar de hits van de wereldberoemde popgroep uit de jaren 70 en 80. The Best Abba Tribute sluit 

de eerste avond af met de wereldhits van de Zweedse popgroep, gevolgd door Dj Da Goofman uit 

Hellevoetsluis.  

De minimumleeftijd voor het Voorne aan Zee Festival is achttien jaar. De line-up van vrijdagavond 

spreekt vooral mensen vanaf een jaar of veertig jaar aan, zegt organisator Bijl. ‘The Chicago Funk 

zegt zeker ook jongeren iets, omdat deze tribute band was in het tweede seizoen van het SBS6 

televisieprogramma The Tribute, Battle of the Bands,’ vervolgt Bijl. ‘Radio-dj Gerard Ekdom 

presenteerde The Tribute, Battle of the Bands. Hij treedt vrijdagavond op met een disco boogie.’  



Zaterdag begint het festival al om 16.00 uur. De artiesten die op dag twee komen, trekken meer een 

publiek in de leeftijd van achttien tot vijvendertig jaar. ‘We wilden bewust geen mix van verschillende 

leeftijden,’ verduidelijkt Bijl. ‘We weten dat vrijdagavond vaak een wat ouder publiek op stap gaat. 

Zaterdagavond gaan de jongeren.’ 

Op de tweede dag van het Voorne aan Zee Festival staan er nationale bekendheden op het podium. 

Volkszanger Tino Martin (bekend van onder meer de hit Zij weet het) komt naar Hellevoetsluis. Ook 

hiphopartiest Bizzey en dj Chris Deluxe maken dan hun opwachting. Ook krijgen dj’s van Voorne aan 

Zee een podium: Aldair Silva, Ruviene la Cruz, Tisjo los Santos, dr. Vybez en Des Santos. ‘We wilden 

bewust dj’s uit de regio die goed kunnen draaien.’.  

Bijl neemt de organisatie op zich met zijn jeugdvriend Mark Wieleman en Bianca Vebree. Ze zijn alle 

drie afkomstig uit Hellevoetsluis. De mannen hebben, op verschillend manieren, ruime ervaring met de 

organisatie van evenementen en festivals. Dat geldt ook voor Verbree, die vorig jaar de organisatie 

van de Vestingdagen in Hellevoetsluis op zich nam. Bijl: ‘We werken nu voor het eerst met z’n drieën 

samen en vullen elkaar aan.’ 

Ook de sponsors zijn grotendeels lokale ondernemers. Het Voorne aan Zee festival wordt een feest 

door, met en voor de inwoners. ‘We maken er een gaaf festival van voor de artiesten, de bezoekers en 

de vrijwilligers. Het is de bedoeling dat dit een jaarlijks terugkerend evenement wordt.’ 

De weersvoorspellingen beloven veel goeds voor de eerste editie van het Voorne aan Zee Festival. 

Het hitteplan treedt pas bij een tempratuur van meer dan 25 graden in werking, merkt Bijl op. ‘We 

zorgen er sowieso voor dat er zonnebrand verkrijgbaar is. Ook staan er parasols en zijn er 

watertappunten.’ Voor de bezoekers met (lekkere) trek staan er vier foodtrucks op het festivalterrein.  

 

Bankje burgemeester 

12 juni 2023 

Oostvoorne - Op een van de mooiste plekjes in de Duinen van Oostvoorne staat een bankje. Het is 

het afscheidscadeau van oud-burgemeester Peter de Jong. 

De gemeente Westvoorne hield op 31 december 2022 op te bestaan. Daarmee kwam er ook een 

einde aan het burgemeesterschap van De Jong. Hij gaf bij zijn afscheid in Cultureel Centrum De Man 

in Oostvoorne de inwoners een cadeau: een bankje in de natuur. ‘Ik wilde geen cadeau voor mezelf, 

maar een cadeau waar inwoners en bezoekers ook van kunnen genieten.’ 

Het bankje is onlangs geplaatst bij een duinmeertje aan de C. Sipkesslag in Oostvoorne. De Jong: ‘Ik 

mocht zelf kiezen waar het bankje zou komen te staan. Dat was moeilijk kiezen, want er zijn zo 

ongelooflijk veel mooie plekken.’ De oud-burgemeester hoopte vooral dat mensen heel vaak zullen 

neerploffen op het bankje. Dat was een van de redenen waarom hij dit plekje koos. Het bankje staat 

niet alleen bij een wandelpad, maar ook nog bij het drukke fietspad.  

Op het bankje zit een herinneringsplaatje met de tekst: ‘De stilte der natuur heeft veel geluiden.’ Deze 

tekst is de titel van een gedicht van Adriaan Roland Holst (1888-1976). ‘Hij maakte prachtige 

gedichten. Deze zin past goed bij deze plek.’ 

 

 



Campings bomvol 

13 juni 2023 

Voorne-Putten - Het was perfect campingweer: de afgelopen weekenden zaten alle campings op het 

eiland vol. 

De onderlinge solidariteit tussen campinghouders op Voorne-Putten is groot. Ze zitten in een 

gezamenlijk app. Meestal gaan er daarbinnen op vrijdagmiddag nog een paar vingers omhoog: Wij 

zitten vol. Wie heeft er nog plek voor campinggasten? ‘Op de bonnefooi naar Voorne-Putten gaan, is 

bijna niet meer te doen,’ concludeert Irma van Oosten marketing OP Voorne-Putten.  

De Krabbeplaat was een van de campings die goede zaken deed. ‘De afgelopen weekenden zat de 

camping helemaal vol,’ vertelt Willem van Egmond. Af mensen wel of niet erop uitgaan hangt erg af 

van de weersvoorspellingen, benadrukt hij. ‘Pas donderdag en vrijdag gaan mensen boeken, als ze 

zien dat het mooie weer aanblijft. Als je echt naar de camping wilt, is het verstandig om eerder te 

boeken. Anders loop je het risico dat de camping al vol is.’ 

De campinghouder zegt dat hij, na moeilijke coronajaren, zeker ‘niet mag klagen’ over het aantal 

campinggasten. Op doordeweekse dagen zegt de campinghouder momenteel nog wel plaatsen te 

hebben. Ook voor de zomervakantie kunnen vakantievierders nog bij De Krabbeplaat terecht met een 

tent, caravan of camper. Dat geldt ook voor de trekkershutten en de safaritenten.  

Ook Maurice Kluijtmans van camping De Gorshoeve heeft topweekenden achter de rug. ‘Het vorige 

weekend was extreem. De Duitsers hadden een extra lang weekend vrij en ook de Nederlanders 

wilden met de warmte naar de kust,’ verklaart hij. ‘In april en begin mei was het echt heel stil door het 

koude en natte weer. Nu hebben we zelfs meer campinggasten dan anders in deze tijd van het jaar,’ 

vertelt hij blij. ‘Voor de zomervakantie hebben we nog wel plek.’ 

Sinds Hemelvaartsdag zat de camping aan de Kamplaan op het Kruininger Gors elk weekend bomvol. 

‘Dat weekend zit altijd wel vol. Weer of geen weer: mensen willen aan het begin van het seizoen 

kamperen,’ aldus Kluijtmans. Door het aanhoudende mooie weer, bleven de campinggasten maar 

komen. ‘Ik heb zelfs mensen die aan de poort stonden ‘nee’ moeten verkopen. Dus als je in een 

weekend wilt kamperen: altijd reserveren.’  

Ook Midicamping Van der Burgh aan de Voet-of Kraagweg in Rockanje zat de afgelopen weekenden 

helemaal vol. In de zomervakantie is er op dit moment nog wel plek. Een categorie vakantiegangers 

kan hier gegarandeerd overnachten. ‘Voor fietsers hebben we altijd plek,’ benadrukt eigenaresse Ellen 

van der Burgh.  

Van Oosten van de Marketing OP Voorne-Putten verklaart de hoge bezettingsgraad deels door de 

investeringen in accommodaties die campinghouders de afgelopen jaren hebben gedaan. ‘Het is niet 

meer simpel een tentje neerzetten. Het aanbod aan accommodaties is breed geworden. Er zijn zelfs 

luxe mogelijkheden om te verblijven.’ 

Verder is er na de coronajaren een blijvende interesse om vakantie in eigen land te vieren. Daarbij is 

ook vliegen minder aantrekkelijk geworden. Neem de onzekerheid of de vlucht doorgaat en de lange 

wachttijden op Schiphol. ‘Vroeger kon je all inclusive naar Turkije voor hetzelfde geld als waarmee je 

op vakantie ging in Nederland,’ zegt Van Oosten. ‘Vanuit Nederland en België is de afstand naar 

Voorne-Putten kort en goed aan te rijden.’   



Voor wie helemaal niet meer bij De Gorshoeve weg te krijgen is: er zijn ook nog vier chalets te koop. 

De verkoop van een vast stekkie nam in coronatijd in rap tempo toe. Kluijtmans: ‘Toen gingen ze als 

warme broodje over de toonbank, maar die hoos is voorbij. Nu kunnen mensen ook weer volop in het 

buitenland vakantievieren.’  

  

Tentoonstelling uitgesteld 

15 juni 2023 

Brielle - Mensen die alles willen weten over spionnen in de 17e eeuw, moeten nog even wachten. En 

tentoonstelling hierover in het Historisch Museum den Briel is uitgesteld. 

Donderdagmiddag zou de tentoonstelling ‘De Overwinning na het Rampjaar 1672. Spionnen van de 

Engelse Koning’ openen. Woensdagavond moest museumdirecteur Marijke Holtrop de opening ‘om 

technische redenen’ afblazen. ‘Er is een probleem met het aanbrengen van de glasplaten die tegen 

vijf schilderijen in bruikleen moeten komen,’ legt ze uit.  

Het gaat om een werk uit het Westfries Museum in Hoorn, drie werken uit het Rijksmuseum in 

Amsterdam en een werk uit het Maritiem Museum Rotterdam. Het glas is nodig om de kwetsbare 

schilderijen te beschermen. ‘We kunnen nu niet aan de kwaliteitseisen en de afspraken met de musea 

die hun werken uitlenen voldoen.’ Holtrop verwacht dat binnen een paar weken de tentoonstelling 

alsnog kan worden geopend. De tentoonstelling is samengesteld door gastconservatoren Ronald 

Prud’homme van Reine, Anne Doedens en Frits de Ruyter de Wildt.  

Alleen de tentoonstelling is niet te bezoeken. De rest van het Historisch Museum den Briel aan de 

Markt in Brielle is wel open voor publiek.  

 

Maquette Biberbunker 

19 juni 2023 

Oostvoorne - De Stichting Biberbunker Oostvoorne gaat bezoekers een stap dichter bij de Tweede 

Wereldoorlog brengen. Een gevechtstafel van de Duitse luchtmacht wordt nagemaakt.  

Vanuit de stelling Biber in de Duinen van Oostvoorne onderschepten de Duitse luchtmacht geallieerde 

bommenwerpers die op weg naar Duitsland waren. De vliegtuigenbewegingen werden via 

radarsystemen verzameld. Relevante gegevens werden op een tafel met een glasplaat in een bunker 

geprojecteerd: de Seeburgtisch. ‘Hierdoor was de gevechtsleider in staat de eigen jachtvliegtuigen 

richting de bommenwerpers te dirigeren,’ aldus Christian van Bennekom (Stichting Biberbunker).  

Met het plaatsen van een Seeburgtisch wordt de oorlog voor bezoekers tastbaarder. Van Bennekom: 

‘De tafel komt in een bunker naast de Biberbunker. Deze bunker was de voorloper van de Biberbunker 

en hier stond vroeger ook een Seeburgtisch.’ 

De maquette is mogelijk door een donatie van DeltaPort Donatiefonds, het burenfonds van haven en 

industrie. De Stichting Biberbunker Oostvoorne zet zich in voor het behoud van de voormalige stelling 

Biber uit de Tweede Wereldoorlog. Vrijwilligers geven rondleidingen langs bunkers. Het duingebied 

telde tijdens de Duitse bezetting bijna honderd bunkers. 

 

 



Nieuwe locatie zeemanshuis 

19 juni 2023 

Oostvoorne - Het is een fijne plek ver van huis: zeemanshuis The Bridge in Oostvoorne. Tientallen 

zeelui ontspannen er dagelijks een paar uur, na een wekenlange of zelfs maandenlange zeereis. Ze 

komen er nog liever sinds het zeemanshuis is verhuisd naar een groter onderkomen. 

Saransh Thapa uit Calcutta komt als eerste bemanningslid van het containerschip Maersk Brani 

binnenlopen. Hij heeft net in het dorp wat inkopen gedaan. Al 150 dagen is hij van huis. ‘De 

supermarkt heette eerste Coop. Nu is de naam veranderd in PLUS,’ merkt hij scherp op.  

Thapa komt al drie jaar bij het zeemanshuis in Oostvoorne. Vorige maand is het zeemanshuis 

verhuisd van de kelder van cultureel centrum De Man in Oostvoorne naar het veel grotere 

onderkomen. Het nieuwe pand, dat burgemeester Peter Rehwinkel vrijdagmiddag officieel opent, is 

een voormalige fietsenwinkel aan de Stationsweg. ‘Het is een verbetering,’ constateert Thapa. 

Vrijwilligster Henriëtte is het daar volkomen mee eens. ‘Eerst kwam je, soms na maanden zee, in een 

kelder terecht.’ 

‘Het zeemanshuis is drie keer zo groot geworden,’ vertelt coördinator Marco Benedict blij. ‘We hebben 

geen gordijnen voor de grote ramen, maar houden alles open. Iedereen kan zien wat hier gebeurt. Het 

is een misvatting dat zeevarenden dronken zijn en dat er allemaal andere dingen gebeuren. Ze willen 

hier juist ontspannen, wat drinken, gebruikmaken van onze wifi en contact maken met familie,’ vervolgt 

hij. Benedict heeft meteen al een wens voor de nieuwe stek: een terras voor de deur. ‘Ik ben een 

crowdfundingsactie gestart.’ 

Vrijwilligster Rita verwelkomt Thapa hartelijk met een kop koffie in de aparte zithoek. Ze is afkomstig 

uit een familie van zeevarenden. Rita ontvangt deze maandagmiddag met vrijwilligster Henriëtte en 

stagiaire Greta uit Duitsland de gasten. Een andere vrijwilliger heeft de zeevarenden met het eigen 

busje van The Bridge in de haven opgehaald. Benedict: ‘Doordat we nu op een veel opvallendere 

locatie zitten, hebben we zelfs al vrijwilligers erbij gekregen.’ 

Al snel komen Thapa’s collega’s er met de boodschappen en een biertje in de hand aan. ‘Alleen een 

elektronica winkel heb ik niet kunnen vinden,’ zegt Min Thu Rein uit Myanmar. Hij vindt het fijn dat hij, 

na drie maanden van huis te zijn, in een groene oase belandt. ‘Het is hier bovendien veilig op straat. 

Dat is prettig voor ons buitenlanders.’ Alleen contact maken met het thuisfront doet hij hier niet. ‘Je 

hebt te maken met tijdsverschil. Mijn familie ligt te slapen,’ vertelt hij.  

The Bridge, met zo’n 4000 tot 5000 bezoekers per jaar, is een van de weinige locaties in de regio 

waar zeevarenden kunnen ontspannen. Verder is er in Brielle een zeemanshuis voor Deense 

zeevarenden, een zeemanshuis in Schiedam en een zeemanshuis in Moerdijk. ‘We zijn uniek in 

vergelijking met andere zeemanshuizen als Schiedam, Amsterdam en Vlissingen. Die zijn gevestigd in 

havengebied. Wij halen zeevarenden uit de industrie,’ zegt Benedict.   

De Erasmus Universiteit in Rotterdam deed onlangs in opdracht van de Nederlandse 

Zeevarendencentrale (NZC) onderzoek naar de welzijnsvoorzieningen voor zeevarenden in 

Nederlandse zeehavens. Het maritiem arbeidsverdrag (MLC) verplicht welzijnsvoorzieningen aan de 

wal aan te bieden. Maar het verdrag zegt verder niet wie hiervoor opdraait. Er is structureel meer geld 



nodig. The Bridge wordt voor een deel gefinancierd door het Rotterdam Port Welfare Committee. 

‘Verder leven we van giften.’ 

 

Procedure nieuwe burgemeester 

20 juni 2023 

Voorne aan Zee - Wie wordt de nieuwe burgemeester van Voorne aan Zee? De gemeenteraad gaat 

daarmee aan de slag. 

Peter Rehwinkel is sinds 1 januari 2023 waarnemend burgemeester van de gemeente Voorne aan 

Zee. Solliciteren naar deze functie kan nog niet. Donderdag zet de gemeenteraad de eerste stappen 

voor een door de kroonbenoemde burgemeester.  

Na de zomer wordt de procedure opgestart. Eind september bezoeken de twaalf fractievoorzitters van 

de gemeenteraad commissaris van de Koning Jaap Smit. Ze bespreken dan het tijdpad om te komen 

tot een burgemeester in 2024.  

De twaalf fractievoorzitters zitten in de vertrouwenscommissie. Zij stellen een profielschets op. Daarin 

staat hoe zij de nieuwe burgemeester zien en hoe de burgemeester moet aansluiten bij de 

uitdagingen waar de gemeente Voorne aan Zee voor staat. Commissaris Smit komt naar een extra 

raadsvergadering om de profielschets in ontvangst te nemen.  

De vertrouwenscommissie voert de gesprekken met de kandidaten en meldt de raad wie hun voorkeur 

heeft. Fractievoorzitter Bert van Ravenhorst (GL/PvdA) is, als plaatsvervangend voorzitter van de 

raad, voorzitter van de vertrouwenscommissiecommissie.  

Wethouder Peter Schop (Inwonersbelang Voorne), tevens eerste locoburgemeester, is adviseur en 

griffier Ariëtte Goslings de secretaris. Beiden hebben geen stemrecht in de commissie. De 

gemeenteraad trekt een bedrag van 40.000 euro uit voor de benoemingsprocedure voor een 

kroonbenoemde burgemeester.  

De nieuwe burgemeester wordt de eerste burgemeester die voor een periode van zes jaar wordt 

benoemd. Rehwinkel is door de commissaris als waarnemer voor de fusiegemeente Voorne aan Zee 

neergezet.  

 

Woningen in politiebureau 

22 juni 2023 

Brielle - Deze weken gaat de sloophamer flink door het vroegere politiebureau in Brielle. Dan volgt de 

verbouwing tot tien appartementen. Volgend jaar wonen hier, in de historische binnenstad, jongeren 

uit de omgeving.  

De werkzaamheden aan het pand aan de Langestraat zijn druk gaande. Stichting het Merula 

Weeshuis verwezenlijkt tien sociale huurwoningen. Het kleinste onderkomen wordt 39 vierkante 

meter; het grootste 85 vierkante meter. ‘We zitten op schema,’ constateert rentmeester-secretaris 

Rens van der Blom tevreden.  

Vanuit de lokale politiek wordt het zo vaak gezegd: er moeten betaalbare woningen komen voor ‘onze’ 

jongeren. Stichting het Merula Weeshuis doet het dus ‘gewoon’. In april 2024 overhandigen president-

regent Edwin van Toledo en Van der Blom volgens planning de sleutel aan de eerste bewoners: 



jongeren in de leeftijd van 24 tot 31 jaar. De ‘jonge starters’ komen allemaal uit het postcodegebied 

van de voormalige gemeenten Brielle en Westvoorne.  

Stichting het Merula Weeshuis heeft dertig jongeren op de wachtlijst staan, die snakken naar een 

woning in Brielle. Behalve een eigen stekkie, krijgen ze aan de Langestraat ook een eigen 

parkeerplaats achter het gebouw. In totaal is er op eigen terrein plaats voor 25 auto’s.  

‘Niemand die hier komt wonen, weet dat nu nog. Dat kan ook niet, omdat ze in de tussentijd nog een 

andere woning kunnen vinden,’ legt Van der Blom uit. Dat er meer vraag dan aanbod is naar een 

woning in de binnenstad is, staat gezien de wachtlijst buiten kijf.  

De stichting heeft het vroegere politiebureau van de voormalige gemeente Brielle gekocht. Ook het 

naastgelegen vroegere Rode Kruisgebouw is eigendom. Het was in eerste instantie de bedoeling om 

daarin vijf appartementen te maken. ‘We hebben de plannen gewijzigd,’ vertelt Van der Blom. Het 

Rode Kruisgebouw zal worden gesloopt en plaatsmaken voor nieuwbouw. ‘In het nieuwe gebouw 

moeten tien appartementen komen. Daaronder komt een parkeergarage met bergingen.’ 

Stichting het Merula Weeshuis heeft de afgelopen jaren aanzienlijke investeringen gedaan. Toen Van 

der Blom in 2004 aantrad, had de stichting nog slechts 36 woningen in bezit. Nu zijn dat er 109, 

waarvan 55 appartementen, en die staan allemaal binnen de vesting.  

De stichting heeft zelf gebouwd, maar ook woningen verworven. In het najaar van 2022 zijn in een 

klap 43 Vestia woningen gekocht. ‘We hebben mede kunnen investeren, omdat we agrarische 

gronden hebben verkocht,’ verklaart Van der Blom de miljoeneninvesteringen.  

Momenteel is zeventig procent van die 109 woningen sociale huur. Dat aantal zal de komende jaren 

verder toenemen, vervolgt Van Toledo. Twintig vrije sectorwoningen van de stichting zullen in tweeën 

worden gesplitst en veranderd in veertig sociale huurwoningen. ‘We gaan natuurlijk niet mensen uit 

hun woningen halen, maar wachten tot zij de huur hebben opgezegd,’ verduidelijkt hij.  

De stichting richt zich op twee groepen: jongeren en senioren. Nu is nog 30 procent van het 

woningaanbod bedoeld voor die eerste groep. Dat zal door de ontwikkelingen de komende jaren 

toenemen. Van Toledo: ‘De helft voor jongeren en de helft voor senioren.’ 

Stichting het Merula Weeshuis is een kleine en actieve speler op de Brielse woningmarkt. ‘Het gaat 

ons ook om meer dan het ter beschikking stellen van sociale huurwoningen,’ benadrukt Van der Blom. 

‘Wij kennen onze huurders en zij kennen ons.’ 

 

Nieuwe tentoonstelling Brielle  

22 juni 2023 

Brielle - In de zeventiende eeuw voer de postboot van Brielle, via Hellevoetsluis naar Harwich. 

Engelse spionnen maakten er in oorlogstijd dankbaar gebruik van. In het Historisch Museum den Briel 

begint donderdag een tentoonstelling over die tijd. 

In het Rampjaar 1672 werd de nog jonge Republiek vanuit alle kanten, over land en over zee, 

bedreigd. ‘Dat werd zeker ook op Voorne gevoeld. Hellevoetsluis was immers een belangrijke 

oorlogshaven en vertrek- en aankomstpunt van de schepen van De Ruyters vloot,’ zegt historicus 

Anne Doedens, die gastconservator is. De tentoonstelling is gedeeltelijk geïnspireerd op zijn boek 

Agenten voor de Koning. Engelse spionage tijdens het Rampjaar 1672-1673. 



De Engelsen verkregen informatie via de postboot die vanuit Brielle en Hellevoetsluis vertrok. De 

schepen vervoerden niet alleen post, maar ook passagiers naar Harwich. ‘De laatste nieuwtjes van de 

passagiers uit de Republiek kwamen zo in Engeland terecht,’ aldus museumdirecteur Marijke Holtrop. 

De tentoonstelling begint met oude afbeeldingen van de postboot.  

Een spil in de Engelse informatievoorziening in 1672 was Silas Taylor, de havenmeester van Harwich. 

Hij was er als de kippen bij om passagiers te ondervragen. Taylor gaf de berichten door aan 

hogerhand. Hij maakte in maart 1672 zelf ook een reis naar de Republiek. De verslagen van deze 

spion geven een unieke inkijk in het Voorne van de zeventiende eeuw: 

 

‘[in Hellevoetsluis liggen] zeven van hun belangrijkste oorlogsbodems […]. Het gaat om de Zeven 

Provinciën van admiraal De Ruyter, met tachtig of negentig stukken, een diepgang van achttien voet 

en zeshonderd man bemanning, opgetuigd, maar nog niet schoongemaakt.’  

 

De spionnen stuurden zo honderden berichten in 1672 en 1673 naar de regering in Loden. Uiteindelijk 

hielp al die informatie de Engelsen niet aan een overwinning. Luitenant-admiraal-generaal Michiel de 

Ruyter speelde hier tijdens de zeeslagen een belangrijke rol in. 

De wereldberoemde admiraal kijkt je in Brielle recht in de ogen aan. Het bekende portret van Michiel 

de Ruyter uit 1667 is afkomstig uit het Westfries Museum in Hoorn. ‘Het museum ondergaat een grote 

verbouwing. Ik heb het portret daarom in bruikleen kunnen krijgen,’ vertelt Holtrop. Niet onbelangrijk 

om te vermelden: de vervaardiger is Fredinand Bol. ’Een leerling van Rembrandt.’  

Het portret van De Ruyter wordt vergezeld door dat van andere relevante zeevarenden uit die tijd: 

luitenant-admiraal Aert van Nes, viceadmiraal Johan de Liefde, luitenant-admiraal Adriaen Banckert 

en luitenant-admiraal Cornelis Tromp. Tromp was een zoon van de in Brielle geboren beroemde 

luitenant-admiraal Maerten Tromp. ‘Gastconservator Ronald Prud’homme van Reine heeft onlangs 

ontdekt dat Van Nes via zijn zuster ook een band met Brielle had.’  

De derde gastconservator van de tentoonstelling is Frits de Ruyter de Wildt. Ja, een verre nazaat van. 

Je zou bijna vergeten dat zijn legendarische voorvader Michiel ooit een man van vlees en bloed was. 

De objecten in de vitrine naast het portret bewijzen dat maar eens.  

Op 29 april 1676 stierf de luitenant-admiraal bij Sicilië. Na een reis van bijna een jaar komt het 

stoffelijk overschot aan in Hellevoetsluis. Op 18 maart 1677 werd De Ruyter begraven in de Nieuwe 

Kerk in Amsterdam. In het museum ligt een originele uitnodiging voor het afscheid. Daarnaast ligt een 

dankbrief van zijn zoon Engel de Ruyter aan het Amsterdamse stadsbestuur.  

De tentoonstelling De Overwinning na het Rampjaar 1672. Spionnen van de Engelse Koning is tot en 

met 27 augustus. 

 

Viering Brandweermuseum Hellevoetsluis zestig jaar 

24 juni 2023 

Hellevoetsluis - De driejarige Dani is gek op alles wat met de brandweer te maken heeft. Zaterdag was 

hij bij de zestigste verjaardag van het Brandweermuseum uit Hellevoetsluis. Dani stond daar oog in 

oog met de eerste stoombrandspuit van Nederland.  



‘We komen uit Capelle aan de IJssel en zouden hier vandaag naartoe gaan. Toen bleek het ook nog 

eens feest te zijn,’ vertelt Dani’s vader Vincent. Het museum in de Hellevoetse vesting is zaterdag 

gratis te bezoeken. Kinderen (veel in brandweerkledij) en volwassen laten zich dat geen tweede keer 

zeggen en lopen langs de vele voertuigen en andere objecten. Ze genieten van een paar eeuwen 

Nederlandse brandweer.   

De eerste stoombrandspuit, genaamd De Maas, dateert van 1864 en is van Engelse makelij. ‘De 

Maas heeft in Rotterdam dienst gedaan. Er waren zes mensen en een paard voor nodig,’ vertelt 

vrijwilliger Peter. Hoe uniek ook, de eerste stoombrandspuit blijkt niet dé publiekstrekker van het 

brandweermuseum te zijn. ‘Dat is de Ahrens-Fox brandweerauto uit 1927. Rotterdam had met het 

Witte Huis destijds de eerste hoogbouw. Deze brandweerauto’s zijn daar speciaal voor aangeschaft.’  

Het is behoorlijk druk in het museum. Nog voor elven zijn er meer dan honderd mensen binnen. 

‘Normaal heeft het museum vier tot 160 bezoekers per dag. Dat hangt erg van het weer af,’ weet 

baliemedewerkster Betty. Buiten zijn er speciaal voor het zestigjarig bestaan veel meer activiteiten. 

Ballonartiest Frans aan het werk en kunnen kinderen spuitspelletjes doen met de Rozenburgse 

Jeugdbrandweer. Shantykoor Barend Fox zorgt ’s middags voor de muzikale noot. Er staat een 

poffertjeskraam voor de lekkere trek.  

Op het Land van Paling, op de kop van de vestinghaven, zijn demonstraties van hoe de 

veiligheidsdiensten nu te werk gaan. Twee brandweerwagens van het museum brengen de bezoekers 

(soms luid toeterend) heen en weer. Jan de Voogd uit Brielle geniet als hij de Magirus-Deutz 

brandweerwagen ziet rijden. ‘Die wagen heeft ook meegereden tijdens de landelijke sinterklaasintocht 

in Hellevoetsluis,’ weet hij. Zelf is De Voogd een echte Magirus-Deutz liefhebber. ‘Ik heb eigenlijk niets 

met de brandweer, maar wel met dat merk.’ Van de zes brandweerwagens die hij bezit, heeft hij er 

vier meegenomen naar Hellevoetsluis. Deze wagens zijn gebouwd tussen 1952 en 1972. Hij vindt het 

belangrijk om zijn Magirus-Deutz brandweerwagens niet weg te stoppen, maar te laten zien. ‘Dit is 

mobiel cultureel erfgoed,’ stelt de Briellenaar. 

Ook Cees van Poortvliet (78) uit Ouddorp is tijdens het verjaardagsfeest van de partij. Hij is eigenaar 

van de brandweerwagen van Goedereede uit 1954. Van Poortvliet blijkt een brandweerman pur sang 

te zijn. ‘Op mijn zesde zat ik er al bij. Mijn vader zat ook bij de brandweer,’ zegt hij. Op de wagen van 

het merk Ford prijkt nog altijd trots het originele embleem van Goedereede. De Ouddorper heeft er al 

vele bruidsparen en schoolkinderen in mogen vervoeren. ‘Als ik een rondrit maak, heb ik veel bekijks. 

Dan stop ik en maken mensen foto’s.’ 

Museumdirecteur Ben Janssen is in zijn werkzame leven ook actief geweest bij de brandweer. Hij 

vond zestig jaar brandweermuseum zeker reden voor een feestje. ‘Het brandweermuseum is dit jaar 

zestig jaar in de vesting gevestigd. De collectie bestaat zelfs al 97 jaar,’ verduidelijkt hij. 

Volgend weekend gaat het feest weer verder. Dan ontvangt Janssen commissaris van de Koning Jaap 

Smit en burgemeester Peter Rehwinkel voor een officiële bijeenkomst.   

 

 

 

 



Zeedijk Oudenhoorn afgesloten 

26 juni 2023 

Oudenhoorn - De Zeedijk in Oudenhoorn is sinds maandag afgesloten voor al het doorgaande 

autoverkeer. De afsluiting is nodig omdat het waterschap hier werkt aan een nieuw gemaal.  

De afsluiting van weg in de polder van Oudenhoorn duurt tot en met 21 juli. Inwoners vrezen grote 

drukte. Het is nu al extra druk op de wegen van Voorne-Putten vanwege de afsluiting van de 

Haringvlietbrug.  

Wethouder Peter Schop (Inwonersbelang Voorne) liet eerdere weten het waterschap te vragen ‘of dit 

niet anders kan’. ‘In een tijd dat wij als een gemeente zelf de grootschalige wegwerkzaamheden 

uitstellen tot na de periode tot de periode dat onze inwoners weer een beetje fatsoenlijk thuis kunnen 

komen.’ Uitstel kan volgens Waterschap Hollandse Delta niet. ‘De werkzaamheden worden in deze 

periode uitgevoerd omdat na 1 oktober niet in de dijk mag worden gewerkt vanwege het 

stormseizoen,’ laat het waterschap weten. 

Voor de fietsers wordt de Zeedijk zolang als mogelijk opengehouden op een manier die veilig is. Eerst 

gaat de rijweg dicht, de fietsers kunnen dan over het fietspad blijven fietsen. Daarna gaat het fietspad 

dicht en worden de fietsers omgeleid via de rijweg. 

Het ruim vijftig jaar oude gemaal Oudenhoorn aan de Zeedijk wordt vervangen. De verouderde 

dieselmotor wordt onder andere vervangen door een zuinigere en stillere elektromotor. Het nieuwe 

gemaal wordt ook diervriendelijker: vissen moeten via de vispassage kunnen oversteken van het 

Haringvliet naar de achterliggende polders.  

Een deel van de weg wordt opengebroken om onder andere de vispassage aan te leggen en de 

bestaande leiding van het gemaal te inspecteren. Daarvoor wordt een gat door de weg en de dijk 

gegraven. De werkzaamheden aan het nieuwe gemaal zullen minimaal nog een half jaar duren, aldus 

het waterschap.  

 

 


